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متن پرسش

با سلام: در حدیثی از امام صادق (ع) دستورالعملی برای دیدن رویای ائمه ذکر شده است. بنده آن را

اجرا کردم. با اینکه مدتی است در حال تزکیه و خواندن نوافل و... هستم نیت کرده بودم امام زمان

(عج) را ببینم اما ندیدم. اما خواب حضرت خضر (ع) را به صورتی که مانند رویاهای ساخته ی نفس و

مبهم بود دیدم. به نظر جنابعالی ایراد از کجا بوده است؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: در این موارد بنده ورودی ندارم زیرا اولاً: ائمه به ما فرمودهاند که خواب،

حجّت نیست. ثانیاً: مگر سخنان آن بزرگان، بهترین ارتباط با آنها نیست، که به دنبال ارتباط با آنها

در خواب باشیم؟!! موفق باشید


